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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Vadászterületet Szedresnek, mert kell a szavazat?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Továbbra is kapom — a Jobbik által szervezett sikeres szakmai konferenciánkna k

köszönhetően még nagyobb számban — a vadászok panasz leveleit . Lassan kijelenthetjük ,

hogy több a panaszos levél, mint a vadásztársaság . Újabbnál újabb vadásztársaságok jelennek

meg, túrva ki a komoly tradíciókkal rendelkezőket, mindezt a szakmai elvek telje s

eltiprásával, pusztán anyagi céloktól vezérelve . Ez is jól tükrözi a Fidesz munkásságát az

ország kifosztásában . Szeretném Önnel megosztani egy újabb vadász levelét :

„Tisztelt Magyar Zoltán Úr !

Sajnos késve értesültem az Önök által szervezett vadászati konferenciáról . Nagy örömmel töl t

el, hogy van, aki szeretne és mer tenni az ellen, hogy a politika által kényszerrel kialakítot t

területi és táj egységi határok szakmai alapokra kerüljenek . Tolna megyében saját b őrünkön

tapasztaltuk meg ennek hiányát. Sióagárd Vadásztársaság területe a tájegységi határ

kijelölésével szinte harmadára csökkent, majd ezt követően megkérdőjelezhető módon első

körben egy frissen alakult bérkilövő társaságnak (Szedres) rajzoltak területet a megmaradt

területük egy részéből . A kijelölés indoklása nem publikusan egy Fideszes országgy űlési



képviselő szájából hangozva így szólt "Szedresnek is kell vadásztársaságot csinálni, mer t

szavazatot jelent", nem törődve azzal, hogy Sióagárd közel 20 éve gazdálkodik a területe n

probléma mentesen és azzal sem törődve, hogy a vadászterület határának közigazgatási határ t

jelöltek meg. Törvény szerint vadászterület határa csak jól behatárolható, akár sötétben i s

elkülöníthetőnek kéne lenni . Ezzel szemben a Sióagárdnak helyrajzi számok, bokrok, fák

jutnak területhatárnak. A hivatalok a fellebbezéseiket sorra elutasították . Utolsó mentsvárunk

talán az önök kezdeményezése, melyhez ezúton is gratulálok és támogatom .

Köszönettel : egy szenvedélyes vadász!"

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogyan kívánják rendezni a z

országosan is már tarthatatlan állapotokat a vadászati jog gyakorlása és a vadászat i

tájegységek kiszabása kapcsán? Hogyan lehetséges az, hogy az új vadásztársaságo k

döntő többsége mögött valamilyen kormányzati hátszél áll? A trafikok, kaszinók, állam i

földek, EU-s és hazai források lenyúlása után most a vadászterületeken a sor ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . december 6 .
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